

Bestyrelsesmøde den 18. april hos Mona

Sensommervej 98, 8600 Silkeborg kl. 18-21

Deltagere: Trine, Anne-Merete, Bent, Søren, Lilja, Per, Monica, Annemette, Mona

Afbud: Dorte, Dorthe, Pernille, Sara

Referent: Annemette

Dagsorden	Punkttype	Andet	Referat
18.00 -18.30 Spisning med rundt om bordet.		Hvad er der sket siden sidst for den enkelte.	
18.30 - 18.40 Underskrift af sidste referat	Beslutning	Alle bestyrelsesmedlemmer skal underskrive	Done
18.40 - 18.50 Valg af ordstyrer	Beslutning	Hvem vil styre slagets gang?	Navn: Anne-Merete
18.50 - 19.15 Formanden informerer	Orientering /beslutning	ADHD-ugen tema: At leve udiagnosticeret HB Fordeling af opgaver 2025 og 2026 (se bilag) i forhold til kommunerne	Monica har bedt HB om at sende emnet Materiale til SOME skal fremover sendes både til vest@adhd.dk og til Pernille Der skal findes en ny sparringspartner til gymnastikholdet Turbo Kids i Holstebro. Pernille ønsker at stoppe med at have den rolle.

			<p>Trine foreslår at Pernille skal spørge i Netværksgruppen for kvinder i Holstebro.</p> <p>Dorte vil gerne have hjælp til at være tovholder for netværksgrupper. Per vil gerne hjælpe med det administrative.</p> <p>Monica snakker med Dorte om hun gerne vil helt af med tovholderfunktionen eller hun kan se sig ind i at beholde nogle funktioner sammen med Per.</p> <p>ADHD-ugen – uge 38 i Viborg: Mandag: Tirsdag: Onsdag: Monica og Dorte holder deres oplæg Torsdag:</p> <p>Arbejdsgruppe: Mona, Anne-Merete, Dorte og Annemette Gruppen kommer med et første udkast på næste bestyrelsesmøde d. 27/5 2024</p> <p>Nyt fra Hovedbestyrelsen: Manu Sareen har meldt fra på formandsposten og Trish har taget over og stiller op til formandsposten på det kommende Landsmøde</p> <p>Forslag til Fordeling af opgaver 2025 og 2026 i forhold til kommunefordelingen. Vi beslutter at punktet skal på næste bestyrelsesmøde og at det er besluttet at generalforsamlingen næste gang er i Skive.</p>
--	--	--	---

			Vi har modtaget 32.520 kr. fra hovedforeningen i medlemstilskud. Det er det højeste tilskud vi nogensinde har fået grundet antallet af medlemmer.
19.15 - 19.40 Ændring af forretningsorden	Beslutning	Tilføjelse af kommunikationsformer og hvordan bestyrelsen generelt arbejder. Hvad må formandskabet beslutte uden hele bestyrelsen er inde over? Undergrupper - hvem.	Arbejdsgruppe til at kigge på en forretningsorden for vores lokalforening: Søren og Monica Forslag til ændringer i skabelonen fra ADHD-foreningen præsenteres på næste bestyrelsesmøde d. 27/5 2024
19.40 - 20.00 Selvstændige undergrupper- hvem har hvad?	Beslutning	Fx. Arrangementsgrupper, uge 38, turnégruppen, netværksgrupper, forslag til ny forretningsorden.	Beslutning: Arrangement grupper: Efterår 24 – Per og Søren Emne - Bedsteforældre Forår 25 - Anne-Merete og Lilja Emne - Køn og seksualitet Samarbejde med Jeanette fra Kreds Midt-Vest i Autismeforeningen. Anne-Merete kontakter Kreds Midt-Vest i Autismeforeningen og fortæller, at vi gerne vil fortsætte med samarbejdet og at et arrangement i foråret 2025 sammen med dem vil være fint. Uge 38 – Mona, Anne-Merete, Dorte og Annemette Annemette indkalder til møde
20.00 - 20.05 Økonomi	Orientering	Indestående på kontoen Har lige fået fra hovedforeningen:	11/4 2024 Indestående 64.609 kr. Medlemstilskud fra hovedforeningen 32.520 kr

20.05 - 20.25 Ny dato for fælles dag	Beslutning	Ny mødedato i stedet for 30 juni	Der bliver ændret i to mødedatoer Mødet i juni bliver til 25. juni kl. 18-21 hos Dorte Mødet i august bliver ændret fra d. 21/8 til søndag d. 18/8 kl. 10-15 ved Annemette Så laver vi vores bålarrangement den dato – Annemette arrangerer
20.25 - 20.35 Netværk	Orientering	Netværksgrupper og cafeer – noget nyt?	<p>Netværksgruppen for pårørende Viborg: De 5 mødegange gik fint, men der var et par markante personligheder i gruppen, der fik skabt lidt "splittelse" i gruppen fra starten Overvejelser om målgruppen var for bred? Evalueringen fra deltagerne var at indholdet var passende Den sidste gang var der kun fire mødt op og de har mødtes en enkelt gang og der ser desværre ud til, at gruppen ender med at lukke sig selv</p> <p>Mandegruppen i Silkeborg: Kører fortsat og de mødes hver 14. dag Anne-Merete booker lokale til dem Det er lidt svingende med deltagelse – Monica er jævnligt i kontakt med Thomas, der er tovholder.</p> <p>Unge piger Herning – nyt mødested Headspace Der er nogle stykker der er gået fra fordi de er med i et projekt i kommunen Monica har kontakt med Anne-Mette som er den frivillige for gruppen. Gruppen har deltaget i Makerspace på biblioteket.</p> <p>Netværkscafé i Herning – kun for forældre Monica planlægger et emne til hver gang.</p>

			<p>Mødes en gang om måneden.</p> <p>Netværksgruppe for kvinder i Holstebro Trine står lidt alene med opgaven, men arbejder på at få nogle flere med i gruppen. Forslag om at spørge om i gruppen om der er flere der vil hjælpe.</p> <p>Lilja og Monica skal planlægge netværksgruppe for forældre til børn med ADHD/ADD i Ringkøbing/Skjern kommune.</p>
20.35 - 20.45 §18	Beslutning	§ 18 midler, hvor skal der søges næste gang?	<p>Kommune og til hvad: Anne-Merete er i kontakt med Viborg Kommune, der oplyser at vi ikke kan søge §18 midler til ADHD-ugen, da den ligger i ansøgningsperioden Anne-Merete foreslår at vi ligger et af arrangementerne efter ansøgningsperioden. Det er godkendt.</p> <p>Spar Nord har 200-års jubilæum i 2024 og uddeler 20 puljer på 10.000 kroner – vi har fået henvendelse om det fra både Silkeborg og Lemvig Kommune. Søren vil undersøge hvordan vi bedst søger</p> <p>Svar fra Søren efter mødet: Hej alle Jeg har talt med en fra et af bankrådene i Spar Nord. Man skal søge lokalt, det vil for os sige i Holstebro, Herning eller Silkeborg. Og projektet skal relatere sig til området, hvor man søger. Hver afdeling har 20*10.000kr til uddeling, og vi må gerne søge alle tre steder. Søren</p>

20.45 - 21.00 Arrangementter	Orientering /godkendelse	Hvad er gruppen om Aqua kommet frem til?	<p>Budget:</p> <p>Overordnet plan: 10-16 75 kr. for medlemmer 125 for ikke medlemmer</p> <p>Tilmeldingsfrist senest 3. juni</p> <p>Sandwich til voksne og pølsehorn og pizzaslices til børnene Drikkevarer skal man selv medbringe ellers kan man købe på stedet</p> <p>Arrangementer i samarbejde med Aqua om dyrene 12.30 Fælles frokost</p> <p>Bord med medlemmer fra bestyrelsen, hvor man kan henvende sig med spørgsmål om ADHD</p>
Evt.	Orientering	Bannere eller roll-up	Monica får grønt lys til at bestille roll-ups

Underskrifter: